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Geachte leden van de Gemeenteraad, 

 

Onze vereniging (OGLV) voldoet graag aan uw uitnodiging om een standpunt kenbaar te maken ten 

behoeve van de gedachtenvorming op woensdagavond 3 november a.s. en in de commissie Burger & 

Bestuur op 4 november a.s. over het voorstel van het College van B&W om een multifunctionele 

accommodatie (MFA) tot stand te brengen op de locatie bibliotheek (Raadvoordracht 

Z/19/032925/272060). Wij ondersteunen dit voorstel en geven daarvoor onze overwegingen en 

aandachtspunten.  

 

Voorschoten heeft een rijk cultureel leven: het filmtheater brengt wekelijks zijn voorstellingen en 

vele andere aanbieders voor een groot deel verzameld in de Cultuurfabriek verzorgen een rijk 

gevulde jaarkalender aan concerten, lezingen, voorstellingen en evenementen. Voor al die 

gelegenheden moet voldoende podium- en zaalcapaciteit in Voorschoten aanwezig zijn. Nu het 

Cultureel Centrum op de nominatie staat te worden verkocht en gesloopt, moet de beoogde MFA 

daarin gaan voorzien.  

 

Wij willen twee praktische invalshoeken naar voren brengen: de ambities achter de MFA en de 

financiën.  

De ambities 

Het lijkt ons als eerste goed om ons te realiseren dat in de nabije grote steden (Den Haag en Leiden) 

hoogwaardige voorzieningen op het gebied van kunst en cultuur aanwezig zijn. De plaatselijke MFA 

hoeft daarom alleen in de geschetste plaatselijke behoefte te voorzien. Dat daarbij is uitgegaan van 

de gevolgen van de voorgenomen sloop van het Cultureel Centrum als centraal cultuurpodium en 

vooral van de behoefte aan een nieuwe bioscoopzaal zal niemand verbazen. Niemand wil immers het 

succesvolle plaatselijke filmtheater missen.  

De huidige podia Dorpskerk, Bondsgebouw en Duivenvoorde en ook de publieke functie van de 

Ambachtszaal van het AB-huis bieden aanvullende capaciteit op de nieuwe voorzieningen van de in 

de bibliotheek geplande MFA. Daarnaast is in ons dorp voldoende zaalruimte voor vergaderingen 

beschikbaar. Met die optelsom aan aanvullende voorzieningen lijkt de te realiseren capaciteit van de 



MFA in de bibliotheek voldoende om in reële aanspraken vanuit de plaatselijke cultuursector te 

voorzien. Zoals het College het formuleert is het voorstel “passend bij de schaal van Voorschoten”.  

De financiën 

Bij de voorliggende beslissing, die tevens een keuze inhoudt tussen de locaties bibliotheek en 

Kruispuntkerk, lijkt het financiële aspect zeer belangrijk, zoal niet allesbepalend. Hiernaar is al het 

nodige onderzoek gedaan en opgeschreven. 

De financiën voor de locatie bibliotheek zijn verzekerd (waarbij wij wederom willen bepleiten dat uw 

Raad de opbrengst van de verkoop van het AB-huis bestemt voor de komende MFA), er ligt een plan, 

de oplevering van de verbouwing en inrichting van de bibliotheek zou binnen redelijke tijd kunnen 

plaatsvinden.  

Voor de alternatieve locatie Kruispuntkerk is alles onzeker en moet met de eigenaar van de kerk en 

met ALDI worden onderhandeld, dat alles met een zeker tijdsbeslag en een onzekere uitkomst. Met 

andere woorden realisatie zou nog wel eens een groot aantal jaren kunnen nemen. Ook de locatie 

bibliotheek is gelegen op 5 minuten lopen van een gratis parkeergarage, zodat voor extra 

parkeeroverlast in de directe omgeving van de bibliotheek niet hoeft te worden gevreesd. Blijkens de 

Raadsvoordracht leven bij de omwonenden geen andere bezwaren, zodat naar verwachting 

bestuursrechtelijke procedures zullen uitblijven. Bij deze stand van zaken is onze conclusie dan: liever 

deze beslissing nu dan een onzeker uitzicht op een mogelijke MFA op de locatie Kruispuntkerk op 

lange termijn. 

Verder merken wij op dat de activiteiten van de bibliotheek zich de laatste jaren aanmerkelijk 

hebben verbreed. Naast de klassieke uitleen van boeken en dvd’s, biedt de bibliotheek nu al een 

podium aan tal van andere activiteiten: taallessen voor vreemdelingen, ict-adviezen voor senioren, 

hulp bij de belastingaangifte, eigen lezingen e.d. Ook vanuit deze positie van de bibliotheek en haar 

expanderende activiteiten ligt de keuze voor een MFA op de locatie bibliotheek voor de hand. In 

Wassenaar heeft de bibliotheek al een eigen filmtheater in huis. 

Wij hopen dat met een positieve beslissing van uw Raad op deze Raadsvoordracht een lang slepende 

discussie over een passende MFA voor Voorschoten tot een goed einde kan worden gebracht.  

 

Met vriendelijke groet, 

Vereniging tot Behoud van Oud, Groen en Leefbaar Voorschoten 

 

voorzitter                                                                             secretaris  

 

 

 


